
Ympäristötieteiden opiskelijat - MYY ry  
 

Hallituksen kokous 15/2023 

Aika: Keskiviikko 14.12.2023 klo 16.00 
 

Paikka: Biokeskus 3 kerhohuone (Viikinkaari 1) ja Zoom  
 

Osallistujat: 
Noora Kiviniemi 
Sara Virkki 
 
Ei- jäsenet: 
Lauri Partanen, poistui ajassa 16:40.  
Arttu Soinila, poistui ajassa 16:24. 
 
Zoom: 
Tiia-Roosa Kilpinen 
Anni Arbelius, saapui ajassa 16:23.  
Jesse Haapasalo 
Essi Kaila 
Anna Westerling, poistui ajassa 17:16, saapui ajassa 17:18. 
Liinu Esterinen 
Emmi Aivola 
Riikka Puska 
Katariina Laiho 
Roosa Hannuksela 
Senni Kaavinen 
Antti Laitinen, saapui ajassa 16:39, poistui ajassa 17:25.  
 

PÖYTÄKIRJA 
 

1. KOKOUKSEN AVAUS 
 

Avataan kokous ajassa 16:11.  

 

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN 
 

ESITYS: Todetaan kokous laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 
 
PÄÄTÖS: Hyväksytään esityksen mukaisesti.  

 



3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN 
 
ESITYS: Hyväksytään esityslista (liite 1) kokouksen työjärjestykseksi.  
 
PÄÄTÖS: Muutetaan kohtien 8., 15., 16. ja 17. numerointia ja kohta 13. Haalarit poistetaan 
ja siirretään kohtaan 8.4. Hyväksytään tehdyillä muutoksilla. 
 

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN  
 
ESITYS: Hyväksytään edellisen kokouksen pöytäkirja.  
 
PÄÄTÖS: Hyväksytään esityksen mukaisesti.  

 
 

5. ILMOITUSASIAT 
 

5.1. Saapunut posti 
 
Postilaatikossa on lasku Vuotinaisten leirikeskuksesta eli Karkkilasta. Emmi Aivola hakee 
laskun ja sijoittaa sen oikeaan paikkaan.  

 
5.2.Muut ilmoitusasiat 
 
Yliopiston farmasiakunnan 17.2.2024 järjestettäviin vuosijuhliin tullut kutsu, johon täytyy 
ilmoittautua 27.12. mennessä. Uudelta hallitukselta kysytään halukkuutta osallistua.  

Varapuheenjohtaja Noora Kiviniemi toimii tämän kokouksen puheenjohtajana.  

 

6. TALOUS 
 

6.1. Talouden tilanne 
 
Tilillä on rahaa 13 886,57 €. 

 

6.2. Saapuneet laskut ja muut maksut 

Lasku Promler 149,00 € (Synttärisitsien merkit) 

Lasku Promler 1286,88 € (Haalarimerkit: sie oot eläin, jäsenmerkki, maailmantuskan 
ammattilainen ja keskustakampus) 

Lasku Keuruun Laatupaino Oy 92,00 € (Leväperäisen 3/2023 painatus) 

Lasku Karkkilan kaupunki 532,00 € (Karkkila) 

Lasku Yliopiston farmasiakunta 23,30 € + 23,02 € (Suomi Night –kuluja keväältä ja syksyltä) 

Kilometrikorvaus Vertti Perttilä 83,25 € (Karkkilan ruokakuljetus) 

Kilometrikorvaus Siiri Luukka 100,80 € (Karkkilan ruokakuljetus Maunulan kautta) 



Kulukorvaus Senni Kaavinen 57,99 € (Synapsi ry:n synttärisitsit + lahja) 

Kulukorvaus Senni Kaavinen 129,30 € (Alina-salin vuokra synttärisitseille + tavaroiden  

kuljetus) 

 
ESITYS: Hyväksytään seuraavat laskut ja muut maksut. 

 
PÄÄTÖS: Hyväksytään esityksen mukaisesti. 
 
 
6.3. Tulevien tapahtumien budjetit 
 
Ei tulevien tapahtumien budjetteja.  
 
6.4. Toteutuneet budjetit 
 
Jesse Haapasalo esittelee Karkkilan budjetin (liite 2) sekä synttärisitsien budjetin. Karkkilasta 
jäätiin hieman tappiolle (-36,11 €) oletettua pienemmän osallistujamäärän vuoksi. 
Synttärisitsien budjetista puuttui vielä tietoja, minkä vuoksi synttärisitsien toteutuneeseen 
budjettiin palataan seuraavassa kokouksessa. 
 
6.5. Muut talousasiat 
 
Vuoden 2023 hyväntekeväisyyslahjoitus 150 € on maksettu John Nurmisen säätiölle. 
 
Biosfääri ry:n jäsenmaksu 40 € on maksettu. 
 
Kaikki vuoden 2023 haalarisponsorit ovat maksaneet sponsoroinnin. 
 
Pupun käyttömaksusta on vuosibudjetissa, mutta laskua ei ole tullut. Tiia-Roosa Kilpinen 
kertoo, että käyttömaksu on vanha ja käytöstä poistunut käytäntö. 
 
Uusien nettisivujen hinnaksi vuositilauksella tulee 300 USD / vuosi (noin 274e) ja maksu on  
suoritettava 11.1.2024 mennessä. Hinta on enemmän kuin arvio budjetissa. 
 
ESITYS: Hyväksytään alkuperäistä budjettia suurempi summa nettisivujen maksuun.  
 
PÄÄTÖS: Hyväksytään esityksen mukaisesti.   
 
 

7. BIOSFÄÄRI JA MMYL 
 
Biosfääri järjestää opiskelijoille vuosittain äänestyksen tiedekunnan parhaasta opettajasta. 
Vuoden 2023 parhaaksi opettajaksi valittiin Risto Willamo. Ristolle myönnettiin kunniakirja 
ennen tämän kokouksen alkua.  

 
Biosfäärille ei saatu uutta puheenjohtajaa vaalikokouksessa. Uusi kokous puheenjohtajan 
valinnasta pidetään 29.12.2023. Biosfäärin uudeksi varapuheenjohtajaksi valittiin Anni 
Lindegren, joka on myyläinen. Myös Tiia-Roosa Kilpinen ja Senni Kaavinen ovat lähteneet 
MMYL:n uuteen hallitukseen.  

 



 
8. ESITETTÄVÄT ASIAT 

 
8.1. Järjestönauhat 
 
Järjestönauhojen kanssa on ilmennyt haasteita ja nauhat on lähetetty vasta nyt painattajalle. 
Alennusta kysytään viivästymisen vuoksi.  
 
8.2. MYYWei 
 
Uusi MYYWei-tiimi valittiin vaalikokouksessa ja projekti jatkuu pitkälti samojen ihmisten 
kanssa edelleen. Sitsilauluja on käyty läpi yhdessä yhdenvertaisuusvastaavan kanssa ja 
joukosta on karsittu sopimattomia lauluja.  
 
8.3. Merkkien tilaaminen 
 
Kohdassa 6. Talous mainitut merkit ovat tuotannossa ja toimitetaan Bio 3:n vahtimestareille 
viimeistään joulutauon aikana. Vahtimestareiden kanssa on sovittu merkkien 
vastaanottamisesta sekä säilytyksestä kunnes Emmi Aivola tai joku muu hallituskaapin 
avaimen omistava noutaa ne. 
 
8.4. Haalarit 
 
Haalaritilaus on edennyt hyvään vaiheeseen. Haalarifirma (opiskelijahaalarit.fi) on luvannut, 
että saamme laskun tämän vuoden puolella. Lasku hyväksytään seuraavassa hallituksen 
kokouksessa. Mallikuvan hyväksymisen jälkeen haalarit menevät tuotantoon. 
 
Riikka tekee listauksen kierrätyshaalareiden määrästä tulevaa hallitusta varten. Uusista 
kierrätyshaalareista ei ole enää tullut ilmoituksia.  
 
Päätetään, mitä kierrätyshaalareiden mukana tulleille harvinaisille haalarimerkeille tehdään. 
Riikka Puska käy merkit läpi ja mahdolliset arkistoitavat otetaan talteen.  
 
ESITYS: Päätetään, että Riikka Puska tilaa haalarit mallikuvan hyväksymisen jälkeen. 
Hyväksytään, että arkistoinnista ylijääviä merkkejä voidaan käyttää palkintoina jäsenkyselyyn 
vastanneille. 
 
PÄÄTÖS: Hyväksytään esityksen mukaisesti.   
 
 

9. OPINTOASIAT 
 
Silta Education –niminen yritys järjestää psykologiaan ja neurotietieteelliseen tutkimukseen 
perustuvaa koulutusta keskittymisestä. Emmi Aivolaa kiinnostaa järjestää talvella 2024 
tilaisuus, johon kutsuttaisiin yritykseltä puhuja antamaan apua MYY ry:n opiskelijoille 
keskittymiseen liittyen. Hallituslaisilla on kiinnostusta. Emmi selvittää hintaa vielä tämän 
vuoden puolella. On myös mahdollisuus, että Biosfääri ry:tä pyydettäisiin järjestämään 
tapahtuma, jotta osallistujia voitaisiin saada enemmän ja tilaksi voitaisiin saada jokin muu 
kuin Pupu. Emmi Aivola selvittelee tapahtumaa uuden hallituksen kanssa.   
 



Y-kandin johtoryhmässä on keskusteltu kandiseminaarin siirtämisestä syyslukukaudelta 
kevätlukukaudelle, koska monet opiskelijat kokevat kurssien painottuvat syksyyn, jolloin 
kandin teko on ajankohtaista kevätlukukaudella. Asian etenemisestä ei ole vielä tarkempaa 
tietoa.  

 
10. TYÖELÄMÄASIAT 

 
Ei työelämäasioita.  
 

 
11. KERHOTOIMINTA  

 
Katariina Laiho on alkanut muistuttamaan kerhojen vetäjiä testamenttien tekemisestä.  
 

 
12. SPONSORITOIMINTA 

 
Karkkilassa oli sponsorina Santun seitan, jolta saatiin ruokasponsorointi.  

 
 

13. LEVÄPERÄINEN 
 

Tulossa vielä joulunumero, jota tilataan noin 40 kpl. Joulunumeroon tulee muun muassa 
vanhojen hallituslaisten mietteitä, johon tarvitaan tekstit 17.12. mennessä. Tekstit laitetaan 
Ursula Rinta-Joupille. Uusi numero tulee mahdollisesti vielä tämän vuoden puolella tai 
vuoden vaihteessa. Loimun mainoksia saadaan laittaa kaksi vuodessa ja koska kahdessa 
numerossa on jo ollut mainos, ei joulunumeroon enää tule sellaista.  

 
14. TILAT 

 
Biokeskus 3 kerhohuoneelle on saatu uudet sohvat. Kerhohuone on sotkuinen, mutta Noora 
Kiviniemi laittaa viestiä tilavastaavien ryhmään ja ehdottaa siivousta mahdollisimman pian. 
Löytötavaroista laitetaan kuvia Myypiöihin ja sellaiset tavarat laitetaan kierrätykseen, jotka 
eivät löydä omistajaa. 

 

15. MENNEET TAPAHTUMAT 
 

15.1 Origo x Myy x Keho -beer pong turnaus 6.11. 
Osallistujia 55. Tapahtumavaat kysyvät kanssajärjestäjitä, tekivätkö Origo tai Keho 
palautekyselyä tapahtumasta.  
 
15.2 Lintukerhon lintuäänibingo kerhohuoneella 8.11. 
Osallistujiasan 13. Onnistunut tapahtuma. 

 
15.3 Erja- ja kurjakerhon leffailta 14.11. 
Osallistujia ei ole merkattu tapahtumakalenteriin.  
 
15.4 Karkkila 17.-19.11. 
Osallistujia yhteensä 100. Tapahtumavastaavat keräsivät palautetta tapahtumasta ja 
pääsääntöisesti tapahtuma oli saanut hyvää palautetta. Toivottiin jännittävää tekemistä 
tuleville vuosille, mutta toivetta ei oltu tarkennettu enempää.  



 
15.5 Liikkakerhon lajikokeilutreenit, crossfit 23.11. Hintaa kokeilulle per osallistuja jäi 3,60 € 
Osallistujia 23. Tapahtuma oli onnistunut ja järjestetään ensi vuonna uudelleen.  
 
15.6 Synttärisitsit 7.12. 
Osallistujia 90. Palautetta ei olla vielä kysytty, mutta Noora Kiviniemi tekee 
palautelomakkeen.  

 
 

16. TULEVAT TAPAHTUMAT 
 

16.1. MYY ry:n toimijoiden kiitosilta 19.12. 
 
 Euphoria on varattu klo 00 saakka ja Liinu Esterinen on mainostanut tapahtumaa toimijoille. 
Tarkoituksena on tilata pizzaa. Tapahtumaan on varattu 200 €.  
 

 
17. TIEDOTUSASIAT 

 

17.1. HALKO TOP 3 
1. Toimijoiden kiitosiltaa vietetään 19.12. klo 18 eteenpäin Euphorialla 
2.  Vuoden viimeinen Leväperäinen on tekeillä ja tulee pian! 
3. Hallitus toivottaa hyvää ja rauhallista joulunaikaa! 

 

17.2. Nettisivut 

Uudet nettisivut on julkaistu. Nettisivuihin liittyvään palautelomakkeeseen ei ole tullut 
palautetta. Essi Kailalle ja Esa Oksmanille ostetaan 50€  S-ryhmään lahjakortit kiitokseksi 
nettisivujen tekemisestä.  

ESITYS: Hyväksytään 50 € lahjakortit kiitokseksi nettisivujen tekemisestä sekä Essille että 
Esalle. Anna Westerling käy ostamassa lahjakortit ja tuo ne kiitosiltaan. 

PÄÄTÖS: Hyväksytään esityksen mukaisesti.   
 

17.3. Muut tiedotusasiat 
 
Ei muita tiedotusasioita. 
 

18. MUUT ESILLE TULEVAT ASIAT 
 

Virkailijavaihtarit on perinteisesti järjestetty alkuvuodesta Lammilla. Jesse Haapasalo ja Liinu 
Esterinen keskustelevat tapahtumasta ja alkavat edistää asiaa. Jesse ja Liinu valitsevat päivän 
ja tekevät ilmoittautumisen. Noora Kiviniemi on tarvittaessa myös käytettävissä järjestelyyn. 

 
19. SEURAAVA HALLITUKSEN KOKOUS 

 
Ainakin haalareiden lasku on vielä tulossa, minkä vuoksi tänä vuonna täytyy pitää vielä yksi 
kokous zoomissa. 
 



ESITYS: Päätetään seuraavan kokouksen ajankohta. 
 
PÄÄTÖS: Päätetään seuraavan kokouksen ajankohta hallituksen Telegramissa. Noora 
Kiviniemi tekee kyselyn kokouksen ajankohdasta. 
 

20. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 
 

Päätetään kokous ajassa 17:42.  

 

 

 

 

 

 

 

 

––––––––––––––––––––––––––                     –––––––––––––––––––––––––– 
Noora Kiviniemi, varapuheenjohtaja 2023   Anna Westerling, sihteeri 2023 

 

 

 

 

 

 

LIITTEET 

Liite 1 Esityslista 

Liite Karkkilan toteutunut budjetti 

Noora Kiviniemi (7. tammikuuta 2024 14:56 GMT+2) Anna Westerling (7. tammikuuta 2024 17:26 GMT+2)
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